
Oświadczenie złożone 
przez senatorów 
Krzysztofa Kwiatkowskiego i Macieja Grubskiego 
na 24. posiedzeniu Senatu 
w dniu 16 grudnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu PKP Intercity Czesława Warsewicza 

Zaniepokoiła nas informacja, którą uzyskaliśmy od pasażerów PKP w Łodzi. W niedzielę 
14 grudnia 2008 r. wszedł w życie nowy rozkład jazdy pociągów, zgodnie z którym na dworcu 
Łódź Żabieniec nie będą zatrzymywały się pociągi pospieszne relacji Katowice - Gdynia, 
Kraków - Gdynia oraz pociągi powrotne tych relacji. 

Z dworca tego korzysta codziennie bardzo dużo osób, zarówno wyjeżdżających z Łodzi, jak i do 
miasta przyjeżdżających. Dworzec Łódź Żabieniec obsługuje kilka wielkich łódzkich osiedli, 
a w praktyce całą północną część miasta. Wielu z pasażerów korzystało właśnie 
z wymienionych przeze mnie pociągów, ponieważ jako pociągi pospieszne w krótszym czasie 
docierały do miejsca przeznaczenia. Likwidacja połączeń pospiesznych na tym dworcu sprawi, 
że duża część ludzi z nich korzystających nie będzie mogła dotrzeć na miejsce przeznaczenia. 

Z tego powodu zwracamy się do pana prezesa o przeanalizowanie możliwości przywrócenia 
postojów pociągów pospiesznych relacji Katowice - Gdynia, Kraków - Gdynia oraz pociągów 
powrotnych tych relacji na dworcu Łódź Żabieniec. 
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